
Styrelsens förslag till beslut till inkommen motion: 

 

Motionen innehåller två förslag till beslut. Den första delen avser att genomföra ytbeläggning av 

skaftväg som åligger föreningen att utföra enligt anläggningsbeslutet. Det finns därför ingen 

anledning att varken bifalla eller neka denna åtgärd. Vi kommer till årsmötets protokoll föra att 

åtgärden skall beställas och genomföras under verksamhetsåret 2024.  

Den andra delen av motionen föreslår motionären att KSF skall avsätta tillräckligt med medel för att 

underhålla våra vägar. Motionen bifalles  


